

**NANYANG GIRLS' HIGH SCHOOL
 APPEAL FOR ADMISSION TO SECONDARY ONE IN AY2018
 APPLICATION FORM**

**Application for
 Appeal:
 From 21/12/17, 9 am
 to 22/12/17, 5 pm**

PERSONAL PARTICULARS

Statutory Name:	Name in Chinese (if applicable):
BC/FIN:	Nationality:
Date of Birth: / / (dd/mm/yyyy)	Primary School:
Secondary School Posted To:	

Paste your recent photo here

Have you been offered a Sec 1 place in another secondary school via DSA? Yes/No*
 Have you been offered GEP in Pri 3? Yes/ No* (If yes, pls provide supporting proof)

PSLE RESULTS

Subject	Grade
English	
Mathematics	
Science	
Chinese	
Higher Chinese	
Eligible for Higher Chinese	Yes/No*
Aggregate T-Score (without HMT bonus points)	

CHOICE OF SECONDARY SCHOOL

1.
2.
3.
4.
5.
6.

- Have you participated in Y2017 NYGH DSA-Exercise? Yes/No*
- Is anyone in your immediate family an alumnus of NYGH?
 If yes, provide name, relationship and year of admission & graduation:

CCA AND SIGNIFICANT CONTRIBUTIONS TO SCHOOL & COMMUNITY IN Y2016 & Y2017

CCA Achievements:
Other Contributions:

FAMILY INFORMATION

Name of Father/Guardian*:	Occupation:	Nationality:
Residential Address:		
Email Address:	HP No.:	Home Tel.:
Name of Mother:	Occupation:	Nationality:
Residential Address (if different from above):		
Email Address:	HP No.:	Office Tel.:

I, *parent/guardian** of _____, am aware of the application guidelines and procedures stated on the overleaf.

*Signature of Parent/Guardian**

Date

** delete where applicable*

Pls attach copy of S1 Option Form, PSLE T-score (compulsory) and P6 school results slips, and other supporting documents (max 4 sheets)

FOR OFFICIAL USE ONLY

Received by	Date	Receipt no.	Updated by	Date
Interview comments if applicable:				
Appeal Outcome:				

**APPEAL FOR ADMISSION TO SECONDARY ONE IN AY2018
GUIDELINES AND PROCEDURES**

1. Complete the Application Form obtainable from the General Office or School website.
2. **A non-refundable administrative fee of \$20.00 (inclusive of GST) will be charged for each application.**
3. Please provide the following documents with your application form:
 - A copy of the PSLE T-score, S1 Option form and P6 school results slips.
 - Receipt for administrative fee paid**Application form and supporting documents (max 4 sheets) submitted are non-returnable.**
4. Application Period: **21 December 2017, 9 am to 22 December 2017, 5 pm**
Only applications that reach the school within the application period will be processed.
5. Admission criteria for students under Appeal:
 - **PSLE T-score that meets the school's COP** and
 - Achieved outstanding performance in sports/CCA or
 - Special talents in arts or music
6. The decision by the Appeals Board (comprising members of the Board of Directors) will be final.
7. In view of the tight time-line, ***only successful applicants will be notified*** (via phone call). An application is deemed unsuccessful should you not hear from us by **28 December 2017, 5 pm**
8. Successful applicants have to collect the letter of offer from our General Office and obtain the endorsement of the Principal of the school originally posted to.
9. The endorsed letter of offer must be submitted to our General Office by 5 pm of the next working day. Failure to do so would mean that the vacancy will be filled up by the next deserving applicant.

2018年中一年级入学请愿

1. 从本校办公室或学校网站索取申请表格。
2. 每份申请必须缴交行政费 新币 20 元 (恕不退还)。
3. 呈交表格时必须：
 - 附上注有小六会考总积分之会考成绩单复本，中一学校与课程选择表格复本及小六学校成绩单。
 - 出示行政费收据。
4. 申请日期：2017年12月21日，早上9时至2017年12月22日下午5时。提早或逾时呈交之表格，恕不处理。
5. 申请者须符合以下的条件：
 - **优异的小六会考总积分(至少取得本校的截分点)及**
 - 在课程辅助活动或运动项目有优越的表现或
 - 在音乐或美术方面有特殊的表现
6. 由学校董事及校长组成的委员会有最后决定权。
7. 学校将在 2017年12月28日，下午5时或之前通知成功申请者。若在这日期后仍未接到通知，则是申请不遂。
8. 成功申请者必须向本校办公室领取录取通知书，后往原本分配的学校，索取该校校长的签名。
9. 录取通知书必须在第二个工作日，下午5时前交还本校办公室，否则申请将视为无效，空额将由另一位合格申请者补上。